

Title (en)

Structure and assembly method for louvred shutter made from metallic profiles

Title (de)

Struktur und Montageverfahren für einen aus Metallprofilen bestehenden Jalousieverschluss

Title (fr)

Structure et méthode d'assemblage de persienne en profilés métalliques

Publication

EP 0796974 A1 19970924 (FR)

Application

EP 97480010 A 19970312

Priority

IT BS960019 A 19960318

Abstract (en)

The assembly consists of a frame with uprights (1) and horizontal members. Each upright is made from two components (3, 4), each with open half slots to receive the slats (6). Each of the two components (3, 4) making an upright of the shutter has shaped edge ribs (7, 11; 9, 10) which interlock when fitted together. The uprights and horizontal members of the frame are joined together by L-shaped coupling members.

Abstract (fr)

Structure d'assemblage d'une persienne, constituée de montants et traverses formant un cadre où sont mises en place au moins deux lames. Chaque montant (1) est constitué de deux profilés (3 et 4), chaque profilé (3 ou 4) comportant au moins deux usinages demi-ouverts (5 et 8), chaque usinage (5) du premier profilé (3) coopérant avec un usinage (8) du second profilé (4) pour créer un espace où est mis en place l'extrémité d'une des lames (6). Application préférentielle à la réalisation de persiennes métalliques. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 7/082

IPC 8 full level

E06B 7/082 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 7/082 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] FR 2208042 A1 19740621 - ARPON BASARTE [FR]
- [YA] GB 345643 A 19310324 - LIGHTALLOYS LTD, et al
- [X] NL 8802197 A 19900402 - WEN PING WANG

Cited by

FR2776699A1; FR2827004A1

Designated contracting state (EPC)

BE ES FR MC

DOCDB simple family (publication)

EP 0796974 A1 19970924; EP 0796974 B1 19991006; ES 2140195 T3 20000216; IT 1288205 B1 19980911; IT BS960019 A1 19970918

DOCDB simple family (application)

EP 97480010 A 19970312; ES 97480010 T 19970312; IT BS960019 A 19960318